
Hafif  Raylı  Sistem
Projesi’nde  Yer  Tespiti
Yapılacak

thi  –  Trabzon  Büyükşehir
Belediye  Başkanı  Ahmet  Metin
Genç,  Hafif  Raylı  Sistem
Projesi’nin  uygulama  ihalesinin
yapıldığını  müjdeleyerek,  “Yer
teslimi  için  şehrimize
gelecekler.  Bir  yıl  içerisinde
kazma vurmak istiyoruz” dedi.

Trabzon  Büyükşehir  Belediye  Meclisi’nin  Kasım  ayı  ilk
toplantısı,  Büyükşehir  Belediye  Başkanı  Ahmet  Metin  Genç
başkanlığında gerçekleştirildi. Hafif Raylı Sitem Projesi’yle
ilgili açıklamada bulunan Başkan Genç, “24 Nisan’da Ulaştırma
Altyapı  Müdürümüz  Yalçın  Eyigün  şehrimize  geldiğinde
protokolünü imza altına aldığımız raylı sistemle ilgili olarak
13 Ekim’de uygulama projesinin ihalesi gerçekleştirildi. Kısa
zamanda süreçleri gerçekleşecek ve yer teslimi için şehrimize
gelecekler. Uygulama projesi tamamlandıktan sonra da bir yıl
içerisinde kazma vurmak istiyoruz” dedi.

MACERA PARKI RENK KATACAK

Başkan Genç, “Zağnos Vadisi Macera Parkı projemizin 13 Ekim’de
geçici kabulü yapıldı. Son şekliyle beraber inşallah açılışını
yapacağız.  Vadimize  ayrı  bir  renk  katacak.  Vadimiz
vatandaşlarımız  için  daha  güzel  bir  yaşam  alanı  haline
gelecek. Kadınlar Hali’nde sur duvarı restorasyon işi var. 21
Ekim  tarihi  itibariyle  teslim  aldık,  son  düzenlemeleri
yapılıyor. Restorasyon ve kazı çalışmalarını başlatıyoruz. Su
kanalizasyon  idaremizin  çalışmalarıyla  ilgili  de  İleri
Biyolojik  Arıtma  Tesisi’ni  bu  dönem  şehrimize  kazandırmak
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istiyoruz.  Fizibilite  çalışmalarını  başlattık,  bir  yıl
içerisinde tamamlayıp yapım aşamasına geçmeyi hedefliyoruz. Bu
dönem  bu  tesisle  birlikte  hem  denizdeki  yaşamı  hem  de
kirliliği  kontrol  altına  alıp  şehrimizin  atık  yönetimi
konusunda  ileri  bir  aşama  kaydetmesini  sağlayacağız”  diye
konuştu.

SÜRECİN TAKİPÇİSİYİZ

Trabzon’un  Çaykara  ilçesinde  bulunan  Uzungöl’de  yapılması
planlanan HES ile ilgili konuşan Başkan Genç, “Net bir şekilde
söyledim,  tekrar  söylüyorum.  Başka  HES  bulunur  ama  başka
Uzungöl bulunmaz. Dolayısıyla bize Allah’ın emaneti bir yer.
Burada  HES’in  yapılmasını  istemiyoruz.  Buna  bir  yönetici
olarak da bir hukukçu olarak da bakıyorum. Ciddi bir kamu
yararı söz konusu. Bu konuda inşallah bakanlık düzeyinde de
girişimlerimizde  bulunduk.  Toplantımızı  yapacağız,
yatırımcımızın da hukukunu korumak adına ona bir alternatif
üretmek  istiyoruz.  Yargı  süreci  de  devam  ediyor,  dosyalar
Danıştay’da… Bu konudaki fikrimiz nettir. İnşallah yatırımcıyı
da  mağdur  etmeyecek  bir  çözümle  Çaykara’mızın  güzel
insanlarına da müjdeli haber veririz. Sürecin takipçisiyiz.”

ERDEMOĞLU’NA FAHRİ HEMŞEHRİLİK VERİLDİ

Erdemoğlu  Holding  tarafından  Trabzon’un  Akçaabat  ilçesinde
yaptırılan İbrahim Erdemoğlu Spor Lisesi Kompleksi’nin açılışı
geçtiğimiz ay gerçekleştirilmişti. Trabzon Büyükşehir Belediye
Meclisi’nde alınan kararla Erdemoğlu Holding Yönetim Kurulu
Başkanı  İbrahim  Erdemoğlu’na  fahri  hemşehrilik  beratı
verilmesi  oy  birliği  ile  kabul  edildi.  Başkan  Genç,
“Trabzon’umuza çok önemli bir katkı sağladı. Hayırlı uğurlu
olsun, şehrimize kattıkları değerler nedeniyle çok teşekkür
ediyoruz” dedi. Gündem dışı maddeler görüşülerek oy birliği
ile gündeme alındı, ardından gündem maddeleri görüşüldü ve
komisyonlara havale edildi.


